## Vol. 7 No. 2 (2023): July Issue International Journal of Fiqh and Usul al-Fiqh Studies (IJFUS)

<b>Table of Contents</b>		فهرس المحتويات
Weak Opinions in Worship from the Book of al-Ghāyah Wa al-Taqrīb: A Case Study of the Chapters of Purity and Prayer	6	الأقوال الضعيفة في العبادات من "متن الغاية والتقريب": باب الطهارة والصلاة أنموذجا
Transfer of Guardian's Authority of Marriage to the Hand of the Judge: A Jurisprudential Field Study in the Marriage of Some Malaysians in Southern Thailand	20	انتقال ولاية النكاح إلى الحاكم: دراسة فقهية ميدانية في زواج بعض الماليزيين في جنوب تايلاند
Maʾālāt (Consequences) and Their Uṣūlī Maxims: A Juristic Applied Study	34	المآلات وقواعدها الأصولية: دراسة فقهية تطبيقية
The Principle of Considering the Consequences of Actions in the Sharī'ah Standard for Tawarruq Issued by the AAOIFI	45	أصل اعتبار المآلات في المعايير الشرعية للآيوفي: معيار التورق أنموذجًا
Ḥīlah of Tawarruq: A Fundamental Analysis of Its Adaptation in Islamic Financial Services	60	حيلة التورق: التحليل الأساسي لتكييفه في عمليات التمويل الإسلامي
Application of al-Qarḍ al-Ḥasan For Social Financing Through Temporary Cash Waqf and Zakāh: A Maqāṣidic Approach	75	توظيف القرض الحسن للتمويل الاجتماعي من خلال الوقف النقدي المؤقت والزكاة: دراسة مقاصدية
Issues and Concerns of Zakāh Management in Bangladesh: A Way Forward from an E-Zakāh Perspective	89	قضايا وتحديات إدارة الزكاة في بنغلاديش: نحو آفاق جديدة في تطبيقات الزكاة الإلكترونية